






Een probleem tussen volwassenen regel je
NIET op de rug van de kinderen
Het Kontichse schepencollege besliste op 27 juni 
om twee kinderen uit één gezin uit te sluiten uit de 
naschoolse kinderopvang omdat het gezin achterstallige 
betalingen heeft. 

Gemeenteraadslid en voormalig schepen van Welzijn, 
Joost Fillet, las de collegebeslissing en nam onmiddellijk 
contact op met de gemeente om te vragen het probleem 
op te lossen zonder dat de kinderen zouden uitgesloten 
worden uit de kinderopvang. Kinderen mogen immers 
niet de dupe zijn van een administratief probleem tussen 
volwassenen. 

Op de eerstvolgende gemeenteraad van september 
stelden Joost Fillet en Marjan De Nayer de zaak 
aan de kaak. Zij vroegen om alle ouders met 
betaalmoeilijkheden door de Sociale Dienst uit te 
laten nodigen voor een gesprek, en te ondersteunen 
indien nodig. Dorpslijst Sander wenst geen kinderen 
de toegang te weigeren tot kinderopvang of andere 
diensten van de gemeente. 

Dit voorval maakt ons echt boos. Het toont ook aan hoe 
onmisbaar Dorpslijst Sander is in een schepencollege als 
we kinderrechten willen doen gelden. 

WELZIJN

ZOMEROPVANG
in Waarloos afgeschaft
Als we graag iedereen aan het werk willen krijgen, is voldoende kinderopvang een noodzaak. Ook in de 
zomervakantie. Deze opvang moet bereikbaar zijn, liefst in de wijk waar men woont. Het is niet verstandig 
om iedereen per auto/fi ets/bus van Waarloos naar de opvang in het centrum te laten rijden vooraleer de rit 
naar het werk kan aangevat worden. Vooral voor alleenstaande ouders met beperkt netwerk betekent dit 
bijkomende stress om werk en gezin te combineren in de vakantieperiode.
Wij vinden een groep van 20 kinderen ruim voldoende 
om de zomeropvang in Waarloos te blijven inrichten. Het 
nieuwe gemeentebestuur vindt dat blijkbaar niet. Dat deze 
dienstverlening in Waarloos werd afgeschaft, is volgens ons 
een verkeerde beslissing. 
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Politiek is mensenwerk. Dorpslijst Sander tracht zoveel 
mogelijk bekwame mensen te betrekken bij het gemeentelijk 
beleid. Zo zetelt Linda Achten in het Bijzonder Comité voor 
de  Sociale Dienst, bevoegd voor de individuele dienstverle-
ning en integratie. Linda vertelt over haar eerste ervaringen.

‘Ik ben heel blij dat ik vanuit onze dorpslijst Sander mijn 
stem mag laten horen en mijn steentje mag bijdragen 
aan het welzijn van mensen in moeilijke situaties. Wat 
voor mij hierbij belangrijk is, is dat er niet veroordeeld 
of beoordeeld moet worden. Het gaat om mensen 
in noodsituaties, die ondersteund worden zodat ze 
gedurende een moeilijke periode in hun leven, een 
menswaardig leven kunnen leiden samen met hun 
kinderen.                  
‘Kinderen in armoede’ vormt hierbij een zeer precair 
probleem dat me nauw aan het hart ligt en waar ikzelf 
meer wil rond uitwerken. Kinderen moeten dezelfde 
kansen en mogelijkheden krijgen tot dat menswaardig 
leven. Daar wil ik zeer scherp op toezien. Zij vormen 
namelijk onze toekomstige samenleving!
We kregen een bijscholing, waarbij cliënten in een 
fi lmpje getuigden over hoe het was om cliënt te 
zijn van het OCMW.  Een alleenstaande vrouw 
vertelde hoe ze tien keer om zich heen keek 
in haar dorp, vooraleer ze binnen stapte 
in het kantoor van het OCMW: ‘de buren 
hebben me toch niet gezien hé’. Dit was 
een grote bekommernis voor haar. En ja, ze 
werkte en ja, ze zorgde voor haar kinderen 
en toch had ze hulp nodig. Ook het verhaal 
van andere cliënten eindigde op de vraag 
of mensen aub niet zouden stigmatiseren, 
maar ze als gewone mensen te bekijken, 
die tijdelijke ondersteuning nodig hebben. 
Het kan ons allemaal overkomen.
Wij trekken altijd de sociale kaart in 
het bijzionder comité. Het is soms 

zeer moeilijk om zich in te leven in situaties waarvan 
je denkt: ‘Hoe is dit mogelijk, dat zou mij nooit 
gebeuren!’. Ik begrijp die gedachte, maar empathisch 
inlevingsvermogen moet vervolgens de overhand 
nemen. 
Toch komen we vrijwel altijd tot een consensus, na de 
besprekingen van een dossier. Marjan De Nayer en ik 
vormen hierin een sluitend team. We nemen het op 
voor de cliënt. Het loskoppelen van mijn eigen situatie 
of mijn eigen manier van leven vind ik voor mezelf heel 
belangrijk: het gaat om de situatie van de cliënt en NIET 
hoe en wat ik daar zelf over denk.
Zetelen in het Bijzonder Comité is daarom een rijke 
ervaring, ook voor mezelf. Het houdt me een spiegel 
voor. Ik confronteer mezelf met de bedenking: ‘jouw 
wieg stond op de juiste plaats, maar die van velen niet: 
veroordeel jij soms zelf nog niet te veel?’ Deze ervaring 

biedt me ook een ondersteuning bij mijn 
werk bij VDAB waar ik me ook moet inleven 
in de situatie van mijn cliënt. 
Ik ben dankbaar dat ik dit mandaat mag 
uitvoeren voor Dorpslijst Sander. Onze 

insteek naar welzijn en het creëren van 
kansen aan alle mensen, past bij mijn 
persoonlijke aanpak. Ik geef mijn volle 
potentieel binnen dit mandaat. You can 
count on me!’

‘  Het gaat om de situatie van de 
cliënt en niet hoe en wat ik 

daar zelf over denk.’

LINDA ACHTEN
getuigt over haar werk in het Bijzonder Comité 
voor de SOCIALE DIENST
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Kontich en Waarloos sterk benadeeld,

SCHEPENCOLLEGE 
DOET NIETS

De nieuwe Vlaamse regering wil de gemeenten meer fi nanciële ademruimte geven. Joost Fillet merkte onmiddellijk op dat 
Kontich en Waarloos karig bedeeld zijn. We vroegen dan ook tijdens de gemeenteraad aan de schepenen om een initiatief te 
nemen om deze grote benadeling recht te trekken. Dat doen ze helaas niet. 

De Vlaamse overheid zou ongeveer 344.000 euro aan 
onze gemeente betalen in de komende zes jaren ter 
compensatie van de ‘responsabiliseringsbijdrage’ aan 
de pensioenkas. Langs de andere kant zou Kontich op 
zes jaar tijd 984.000 euro ontvangen vanuit het nieuwe 
open ruimtefonds. Dat is uiteraard geen klein geld, maar 
de kloof met de andere gemeenten blijft zeer groot.  Ter 
vergelijking: Edegem ontvangt 4.905.595 € compensatie 
en 211.000 euro voor open ruimte, de Stad Antwerpen 
494.000.000 € compensatie en niets voor open ruimte. 

In de compensatieregeling krijgt Kontich per inwoner 
ruim 13 keer minder dan Edegem en bijna 58 keer 
minder dan Antwerpen. Mocht de Vlaamse overheid 
het totale compensatiebudget van 1,3 miljard euro over 
zes jaar gelijkmatig verdelen op basis van het aantal 
inwoners, dan zou Kontich in zes jaar geen 344.000 maar 

4.227.000 euro ontvangen. Dorpslijst Sander klaagt deze 
grote ongelijkheid aan. 

Het compensatiebudget dat naar (sommige) 
gemeenten doorstroomt, is bijeen gesprokkeld door 
allerlei bezuinigingen, ondermeer op het kindergeld 
en de woonbonus. Deze bezuinigingen treff en de 
Kontichse gezinnen even hard als elders. Het zou 
dan ook niet meer dan redelijk zijn mochten Kontich 
en Waarloos gelijkwaardig bedeeld worden in de 
compensatieregeling. We moeten ons niet laten scheren. 

WWW.DORPSLIJSTSANDER.BE
info@dorpslijstsander.be 
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